
Zápis ze schůzky Rady rodičů při ZŠ Mohylová konané dne 11. června 2015 

Přítomni: 
zástupci tříd:  za 1. A - p. Toman 
                    za 1. B - p. Prouza, pí. Mašatová, p. Křivánek 

za 2. A - nepřítomen 
za 2. B - nepřítomen 
za 3. A - pí. Pelcová 
za 3. B - pí. Stejskalová, p. Martínek 
za 4. A - pí. Mašatová, pí. Zdeňková, p. Křivánek 
za 4. B - pí. Procházková 
za 5. A - nepřítomen 
za 5. B - nepřítomen 

 
za školu: pí. ředitelka Štychová, pí. zástupkyně ředitelky Stuchlá, pí. Vandasová (ekonomka), 
                 pí. Kohoutová (jídelna) 
 
(Tučně jsou označeni zvolení zástupci tříd, 
  každé schůzky Rady rodičů se může zúčastnit i kdokoli z ostatních rodičů.) 
 
Program: 
Na schůzce byly podrobně diskutovány úpravy v areálu školy, které jsou plánovány v průběhu 

prázdnin, velká pozornost byla věnována i organizaci příštího školního rok a personálním změnám 

na škole.  

Ve školním roce 2014/2015 proběhne ještě jedna tradiční akce, kterou je Zahradní slavnost. 

Ta se uskuteční v úterý 23. 6. od 17 hodin. Při ní se škola loučí s páťáky, které vyprovází jejich prvňáci. 

Grilování zabezpečí škola, rodiče jsou žádáni o dodání buchet a jiných pochutin do bufetu, 

v případě možností též o pomoc se službou v kavárně. 

Rada rodičů během prázdnin pořádá dvě akce, a to letní tábor od 1. do 15. 7.  

a příměstský tábor od 24. do 28. 8. Pro oba tábory stále zbývá několik volných míst. 

V průběhu prázdnin bude ve škole probíhat rekonstrukce chodníků v celém areálu. Chystá se též 

instalace videotelefonů do všech tříd, které usnadní a zpřesní vyzvedávání dětí ze školní družiny. 

Na školní zahradě již byly realizovány nové prvky - je rozvíjena skalka, vznikla ”louka”, byl instalován 

vjemový chodník a sudy na dešťovou vodu. 

Již v prvním školním týdnu po prázdninách, konkrétně 3. 9. od 16 hodin proběhne burza kroužků 

pořádaných Radou rodičů. Pro zápis do kroužku bude nezbytná osobní účast na burze, nebude možné 

se zapisovat dopředu, telefonicky nebo e-mailem. Již od poloviny června bude na webu školy 

zveřejněna předběžná nabídka kroužků. I v příštím školním roce bude fungovat též keramická dílna, 

programovací kroužek Baltík a další, které mají jiné pořadatele než Radu rodičů. 

Ve stejný den, tzn. ve čtvrtek 3. 9. proběhnou od 17:30 též třídní schůzky. 

V pondělí a v úterý (26. a 27. 10.) před podzimními prázdninami budou mít žáci ředitelské volno, tzn. 

bude volno celý týden od 26. do 30. 10. 

Počet dětí ve škole pro příští školní rok významně vzroste, přesná čísla budou známa 

až po prázdninách, patrně se ale celkový počet žáků školy navýší více než o 20. 



I z tohoto důvodu bude v příštím školním roce možná zvýšen počet oddělení školní družiny, 

podle zájmu o družinu je možné, že bude navíc vytvořeno jedno menší oddělení pro vyšší ročníky.  

V této souvislosti bylo zdůrazněno, že děti se ze družiny vyzvedávají do 14:00, a pak až od 15:30. 

Byly diskutovány i možnosti uvolňování dětí z výuky, na základě žádosti rodičů je dítě možné uvolnit 

maximálně na jeden týden v 1. a jeden týden v 2. pololetí. Při zameškání více než 100 hodin během 

pololetí bude daný žák přezkoušen z Čj, M, popř. i z Aj. 

Od příštího školního roku proběhne na škole více personálních změn, a to konkrétně: 

 odchází p. uč. Sloupová 

 odchází též p. uč. Marcinová, namísto ní nastoupí p. uč. Pohanková, která je čerstvou 

absolventkou pedagogické fakulty, na škole absolvovala svoji praxi. 

 odchází rovněž p. uč. Klofátová, namísto ní nastoupí p. uč. Tomanová 

 bude přijata nová p. uč. Pokorná na AJ - 9 hodin - též na kroužky, 

možno i dle zájmu dva pro prvňáky a dva pro druháky 

V 1. a 2. ročnících bude i v příštím roce vždy učitel a asistent (buď na integrované dítě nebo z Úřadu 

práce, budoucí 1.A - na dítě, 1.B - z úřadu práce, 2.A - z úřadu práce, 2.B - na dítě, zůstává paní 

asistentka L. Frydryšková). 

Personální změny zasáhnou i družinu, kde odchází p. Strouhalová, místo ní nastoupí nová 

vychovatelka, nicméně stále bude družina mít 5 oddělení. 

Pro kvalitní zpětnou vazbu dění ve škole rodiče mají k dispozici dotazník. Je potřebné jej vyplnit 

zodpovědně, vyplněné dotazníky se odevzdávají do schránky vedle vjezdu, kam je možné kromě 

dotazníku případně anonymně vhazovat i jiné podněty pro vedení školy.  

Mimo obvyklých kroužků Rady rodičů bude v příštím školním roce pro páťáky otevřena i přípravka 

pro přijímací zkoušky na gymnázia. V této souvislosti bylo též zmíněno, že v tomto školním roce byla 

o něco nižší úspěšnost při přijímacích zkouškách na gymnázia. Obecně byl v tomto roce na gymnázia 

velký přetlak, na některá z gymnázií se hlásilo až 300 zájemců. Kromě školní přípravky pořádají též 

přípravné kurzy i některá gymnázia, kterých se má smysl zúčastnit. Též probíhají zkoušky nanečisto, 

např. na gymnáziu Na Zatlance, kam se ze ZŠ Mohylová hlásilo zhruba 20 dětí, a dostalo se jich 13 

nebo 14. V letošním školním roce byli páťáci, kteří se matematiku učili dle metody prof. Hejného (5.B, 

p. uč. Houšková) a srovnání dopadlo velmi dobře - žáci jsou přemýšliví a schopni najít i jiná řešení. 

Účastníci schůzky byli seznámeni i s některými výsledky soutěží, kterých se zúčastnili žáci školy. 

V soutěži ”Uvažuj logicky” obsadil M. Petráň 1. místo a M. Křivánková 3. místo, v ”Pythagoriádě” 

získali 1. místo žáci 5. ročníku Petráň a Horáček, další žáci - Kolář a Janota získali 2. a 3. pořadí. 

V porovnávacích testech CALIBRO se v českém jazyce žáci umístili v 1. decilu škol, v matematice 

ve 2. decilu škol, ve všeobecném přehledu v 1. decilu a v anglickém jazyce ve 2. decilu. 

Rovněž bylo připomenuto, že je nezbytné hlásit škole změnu zdravotního stavu (např. cukrovka, 

epilepsie, ap.). Pokud dítě dětský lékař na přihlášku na školu v přírodě uvede, že dítě není očkováno, 

pak toto dítě na školu v přírodě jet nemůže. 



Proběhla též diskuse o výjezdech na školy v přírodě. Paní Mašatová nepovažuje za vhodný model, 

kdy jsou děti z různých tříd namíchány do skupinek a kdy se o ně během odpolední starají externí 

pracovníci. Význam školy v přírodě pro stmelování kolektivu třídy je pak jistě nižší, jde spíše o analogii 

tábora. Paní ředitelka reagovala, že organizaci školy v přírodě není možné nařídit, jde v první řadě 

o dohodu rodičů s danou třídní učitelkou. Pan Martínek v této souvislosti vyzdvihl p. uč. Moravcovou, 

která tradičně školy v přírodě zařizuje ve vlastní režii, přičemž účastníci jsou vždy velice spokojeni. 

Paní ředitelka uzavřela, že za úspěch lze považovat, že v letošním roce vyjely na školu v přírodě 

všechny třídy. 

Příští setkání Rady rodičů bude ve čtvrtek 24. 9. 2015 v 17h ve sborovně školy. 

Zapsal: M. Prouza 


